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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 5 kwietnia 2019 roku 

Numer: 13 / 2019 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: niebezpiecznego wyrównania nawierzchni ulicy Boreckiej gruzem i innymi 

odpadami budowlanymi  

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2018 roku, poz. 994 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303 ze zmianami) uprzejmie 

proszę o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Ulica Borecka, położona na terenie Osiedla Szczepankowo-Spławie-Krzesinki, przed długi 

czas pozostawała w złym stanie. Mieszkańcy tej części Poznania zwracali się od wielu 

miesięcy z apelami o poprawę sytuacji. Pod koniec marca 2019 roku wykonane zostały prace 

polegające na wyrównaniu nawierzchni. Niestety nie użyto do tego tłucznia, grysu, czy żwiru, 

lecz niskiej jakości gruzu i innych odpadów budowlanych, w tym odpadów z betonu, gruzu 

ceglanego, odpadowych materiałów ceramicznych oraz metalowych i plastikowych 

elementów łączących. W efekcie na ulicy pozostawione zostały w szczególności: plastikowe 

materiały budowlane i remontowe, gwoździe, śruby, pręty, kotwy i inne elementy ostrych 

metalowych przedmiotów. Mieszkańcy wskazują, że w ten sposób na tej ulicy powstało 

śmietnisko niebezpieczne dla pieszych, rowerzystów i pojazdów, a także dla zwierząt. Taka 
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sytuacja powoduje stałe zagrożenie dla wszystkich użytkowników ulicy i wymaga pilnej 

interwencji. Dodatkowo narusza to zasady estetyki i racjonalności działania.  

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) dlaczego do wyrównania nawierzchni ulicy Boreckiej użyto gruzu i innych odpadów 

budowlanych, 

 

2) jaki podmiot dokonał wyrównania nawierzchni ulicy Boreckiej gruzem i innymi 

odpadami budowlanymi, 

 

3) jaki był koszt wyrównania nawierzchni ulicy Boreckiej gruzem i innymi odpadami 

budowlanymi, 

 

4) czy doszło do odbioru prac polegających na wyrównaniu nawierzchni ulicy Boreckiej 

gruzem i innymi odpadami budowlanymi, 

 

5) czy byłaby możliwa, kiedy byłaby możliwa i w jaki sposób byłaby możliwa poprawa 

sytuacji na ulicy Boreckiej, w tym wyrównanie nawierzchni z użyciem odpowiednich 

materiałów oraz zgodnie z zasadami bezpieczeństwa, estetyki i racjonalności działania. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


